
NA SLOVENSKU PREBIEHA VZBURA PROTI
MATOVIČOVI!  STOVKY FITNESCENTIER A
REŠTAURÁCIÍ SA VZBÚRILI A OTVÁRAJÚ UŽ
ZAJTRA! PREMIÉR VRAVÍ O ANARCHII.
ĽUDIA POCHOPILI ŽE TOTO JE JEDINÁ
MOŽNÁ CESTA AKO BOJOVAŤ SO
PSYCHOPATICKOU ZLOČINECKOU
VLÁDOU!!!
- CZ24 News | 7. prosince 2020

SLOVENSKO: Stovky reštaurácií a fitnescentier zajtra aj napriek zákazu otvárajú svoje
brány. Tak znie oznámenie zástupcov oboch segmentov. Motivuje ich k tomu bezvýslednosť
rokovaní, zlá komunikácia, nekompetentnosť zodpovedných štátnych činiteľov či
uvoľňovanie v ČR. Premiér Igor Matovič (OĽaNO) ich už stihol varovať, že zavedú anarchiu.

O zatvorení reštaurácií, fitnescentier a iných prevádzok sa rozhodlo na Ústrednom krízovom štábe
ešte 11. októbra. A od 15. októbra tieto zariadenia fungujú buď v žiadnom, alebo vo veľmi
obmedzenom režime.

Zdá sa však, že v niektorých prípadoch nie nadlho. V spoločnom vyhlásení totiž Miroslav Heredoš
z iniciatívy Bojujeme za naše gastro a Pavel Kiseľ z Únie fitnescentier Slovenska oznámili, že ich
segmenty chystajú veľkú vzburu proti súčasným likvidačným opatreniam.
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Motivoval ich k tomu vývoj v Česku pri otváraní vnútorných priestorov, nedostatočná komunikácia zo
strany vlády, nízky počet zaznamenaných prenosov infekcie v ich podnikateľskom odvetví či fakt, že
hlavný hygienik Ján Mikas im nebol schopný odpovedať na základné otázky.

My nie sme šíriteľom

„Uvedomujeme, že my ako segment nie sme šíriteľom nákazy Covid-19 a na dnešnej konferencii sme
oznámili zásadnú vec. Eseročky a živnostníci, ktorí sú napojení na našu iniciatívu, zajtra 8.12
otvárajú svoje interiéry a budú k dispozícii hosťom,“ povedal Heredoš.

„Chceme fungovať aj my v normálnom režime. V takom istom režime, v akom fungujú veľkoobchody,
obchody, supermarkety a ostatné zahraničné veľkoobchody…Chceme byť otvorení v takom móde,
v akom sú otvorené kiná, divadlá, alebo ako sú otvorené kostoly pre veriacich ľudí,“ pokračoval.

9 mesiacov rokovaní bez výsledku

Kiseľ, ktorý zastupuje fitnescentrá a vraví, že vystupuje aj za iných ľudí v oblasti vnútorných
športovísk, podotýka, že mnohí z nich prišli o príjem a podieľajú sa na solidarite, ktorá ide
v konečnom dôsledku na ich účet.

„Bojujeme za fitnescentrá a vnútorné športoviská už od jari. Je to 9 mesiacov bezvýsledných
rokovaní, ktoré nám nepriniesli akúkoľvek relevantnú odpoveď čo sa týka finančných náhrad,“
sťažuje sa tým, že problémy už viac nemôžu pretavovať do ekonomiky ich rodín. Oznámil preto, že
„obrovské množstvo“ fitnescentier zajtra otvára prevádzky tiež.

Matovič: Zavedú anarchiu

K iniciatíve zastupiteľov oboch odvetví sa vyjadril aj premiér Igor Matovič. „Ak toto zavedú
reštaurácie a fitnescentrá tak zavedú anarchiu,“ povedal s tým, že vyzýva každého zodpovedného
človeka k zodpovednosti.

Iniciatíva Bojujeme za naše gastro a Únia fitness centier Slovenska pripravujú novú koncepciu
spoločného postupu v oblasti žalôb, ochrany práv na podnikanie, či exekučnej amnestie.

Zdroj: https://dennikslovensko.sk/


